
InvitatZIUA:  Buna ziua !!! 
 
InvitatZIUA:  Astept intrebarile dumneavoastra   •• 
 
Anon9977:  aveti in vedere construirea unei baze de tratament la baile termale 
(puturoasa)si repararea drumul de acces pana in zona(transport asigurat pe aceasta relatie) 
-cetatea Carsium lasata in paragina de ani de zile 
3.Amenajarea falezei si portului turistic 
4.Amenajarea unui parc de agrement in zona "GURA VAII" 
 
InvitatZIUA:  In ceea ce priveste realizarea unei baze de tratament pot sa va spun ca 
Uniuneaa Europeana are o strategie si in acest domeniu in sensul ca ``daca exista o sursa 
`` atunci se poate creea o baza de tratament . 
 
Anon9977: amenajarea portului si a falezei? 
 
Anon9977: oradsul hatsova dispune de un potential istoric cum veti promova acest 
aspect:SI ANUME CETATEA CARSIUM MUZEUL ISTORIC SCOALA VECHE 
CARE SE AFLA IN PARAGINA VETI ACCESA FONDURI EUROPENE PENTRU 
REABILITAREA ACETEIA 
 
InvitatZIUA:  Noi avem sursa si nu trebuie decat sa venim cu un proiect fezabil pentru a 
obtine fonduri europene nerambursabile in asa fel incat sa nu impovaram orasul nostru cu 
cheltuieli exorbitante.Bineinteles ca pe langa creearea acestei statiuni balneoclimaterice 
trebuie sa trebuie sa modernizam tot ce inseamna infrastructura , mijloace de transport , 
publicitate pentru atragerea turistilor si amenajarea intregii zone ce inconjoara izvoarele 
termale .Astfel se vor creea o multitudine de locuri de munca . In ceea ce priveste cetatea 
carsium asa cum am aratat si la intrebarea nr 3 este necesara o implicare masiva de 
fonduri si resurse umane pentru a scoate la iveala bogatiile arheologice pe care aceasta le 
are . Dupa apropierea finalizarii acestui santier arheologic trebuie sa ne ocupam si de tot 
ceea ce inseamna accesul turistilor , atragerea acestora si printr-un creearea unui centru 
comercial in zona ( restaurant cu specific piscicol , o expozitie de scule, unelte si plase 
pescaresti etc.) . 
 
InvitatZIUA:  Am raspuns deja intrebarilor legate de ceea ce va intereseaza  . oricum si 
eu sunt de aceiasi parere , avem un potential istoric neexploatat  si nepromovat. 
 
Anon9977: VA MULTUMESC FRUMOS PENTRU RASPUNSURI SI VA UREZ 
SUCCES ASA SA VA AJUTE DUMNEZEU 
 
InvitatZIUA:  Si eu va multumesc .Sanatate multa !!! 


